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Κουβεντιάζοντας με τον Γιώργο

-  ΑΠΕΗΑΗΤΙ ÍTHH ΕΞΑΛΛΗ £Α1 ΟΡΠΛΗ fcPAUm 
του ËA0 E ΦΟΡΤΗΓΑΤΖΗ A i υΠΑΡΞΕί
Ο ΗΗΦΑΛΙΟί ΛΟΓΟί, Ο ΛΟΓΟΙ Τ2Η ©EiMSHÍ..

-  Ο ΟΠΟΙΟΙ ΕΙΗΑ1... ΠΟΙΟίν·.
-  ΗΑ 12ΘΕΙ, ΗΑ 12ΘΕΙ ΤΟ ΜΠουΡΛΕΛΟ Η ΒΟυΛΗί.

Του Δ π μ ή τρ η  Χανχζόπουλου

ΣΧΟΛΙΑΣΤΗΚΑΝ οι παρουσίες, σχολιάστηκαν όμως και οι απουσίες από τη συνάντηση του Πρωθυπουργού με τους πολιτικούς συντάκτες στο Μέγαρο Μαξίμου. Πριν μπω στην ονοματολογία, δράττομαι της ευκαιρίας να πω ότι το «event» έγινε σε αίθριο χώρο βοηθούντος του γεγονότος ότι ο καιρός ήταν καλός. Φαντάζομαι ότι κάποιος επέδειξε ανθρωπισμό ως προς την ανάγκη των καπνιστών δημοσιογράφων να ανάψουν ένα τσιγάρο. Τα αφεψήματα και τα καναπεδάκια περιφέρονταν στους δίσκους των σερβιτόρων, ενώ ο μπουφές -  με κοτόπουλο, σπρινγκ ρολς και κεφτεδάκια -  δεν εντυπώσιασε.
Αφαντοι υπουργοί
ΑΝ ΜΙΛΗΣΑ για παρουσίες και απουσίες είναι γιατί ο Γιώργος Παπανδρέου περιστοιχιζόταν από τους υπουργούς του. Φαντάζομαι για να αναδειχθεί το πνεύμα συλλογικότητας της κυβέρνησης που προέκυψε από τον ανασχηματισμό. Ποιοι δεν ήταν εκεί; Δεν εντοπίσθηκαν ο Δημήτρης Δρούτσας -  είναι Καλιφόρνια -  η Αννα Διαμαντοπούλου, ο 
Χάρης Καστανίδης, η ακριβοθώρητη από τους δημοσιογράφους Τίνα Μπιρμπίλη, ο Γιάννης Δια- 
μαντίδης και ο Χάρης Παμπούκης. Ανηθέτως ήταν εκεί ο Γιάννης Ραγκούσης, ο Γιώργος Παπα
κωνσταντίνου, ο Μιχάλης Χρυσοχοΐδης, ο Ευάγ
γελος Βενιζέλος, ο Κώστας Σκανδαλίδης, ο Δη
μήτρης Ρέππας, η Λουκά Κατσέλη, ο Χρήστος 
Παπουτσής, ο Παύλος Γερουλάνος, αλλά και οι 
Νίκος Σηφουνάκης, Πόνος Μπεγλίχης, Τηλέμα
χος Χυτήρης και Μαριλίζα Ξενογιαννακοπού- 
λου. Οπως θα καταλάβατε, η πρόσκληση αφορούσε υπουργούς και υπουργούς αναπληρωτές. Οχι υφυπουργούς, με εξαίρεση τον Γιώργο Πεταλωτήπου ορκίστηκε χθες το πρωί -  π  τραβάει κι αυτός! -  υφυπουργός Εσωτερικών.
Βγάζει ειδήσεις
ΣΤΟ ΠΑΡΙΣΙ ή το Λονδίνο, οι συναντήσεις πρωθυπουργών με πολιπκούς συντάκτες και δημοσιογράφους είναι συνηθισμένο φαινόμενο. Δεν αναφέρο- μαι σε συνεντεύξεις Τύπου, αλλά σε γεύματα ή χαλαρές επαφές -  που όμως βγάζουν ειδήσεις.
ΕΙΔΗΣΕΙΣ βγάζει -  όταν τον αφήνουν -  και ο Γιώρ
γος Παπανδρέου. Δύο παραδείγματα: πέρσι τα Χριστούγεννα -  πάλι στο Μαξίμου -  σε εορταστική συνάντηση με δημοσιογράφους, ο Πρωθυπουργός δεν

είχε αποκλείσει το ενδεχόμενο αύξησης του ΦΠΑ. Το είχε πει υποθετικά, αλλά σε μια φάση που η κυβέρνηση το απέκλειε κατηγορηματικά. Πριν περάσει τρίμηνο, η αύξηση είχε υλοποιηθεί.
ΧΘΕΣ ο Πρωθυπουργός αποκάλυψε την πρόθεση της κυβέρνησης να πάει σε Εξεταστική για την Οικονομία με χρονικό όριο το 2001. Η επιλογή δεν είναι τυχαία. Αφήνει έξω την ΟΝΕ, αφού κριθήκαμε, για να μπούμε, με βάση τα δημοσιονομικά στοιχεία του 1999. Από την άλλη μεριά, κάποιες δημοσιονομικές πρακτικές -  όπως τα περιώνυμα «σουάπς» -  της περιόδου 2004-2009, είχαν ξεκινήσει πιο πριν. Αρα δεν θα ήταν δυνατόν να περιοριστεί χρονικά στην πενταετία Καραμανλή. Αυτό σημαίνει ότι από την Εξεταστική για την Οικονομία θα παρελάσουν τα οικονομικά επιτελεία των ετών 2000-2004.
Η Ν.Δ. θα προσέλθει
Η ΔΙΑΠΙΣΤΩΣΗ αυτή δεν είναι χωρίς συνέπειες.

Περιλαμβάνει Γιάννο Παπαντωνίου και Νίκο 
Χριστοδουλάκη. Δεν περιλαμβάνει τον πρόεδρο των ΕΛΠΕ Τάσο Γιαννίτση που το 2000 έγινε υπουργός Εργασίας, παύοντας να είναι οικονομικός σύμβουλος του Πρωθυπουργού. Τα λέω όλα αυτά γιατί η Ν.Δ. ζητάει η Εξεταστική να καλύπτει τη χρονική περίοδο από το 1981. Δεν αρνείται όμως a priori να συμμετάσχει στην Επιτροπή, όπως με διαβεβαιώνουν πηγές μου από Ρηγίλλης. Με άλλα λόγια, η Ν.Δ. θα επιχειρήσει να αξιοποιήσει την πολιτική ασυνέχεια μεταξύ Κώστα Σημίτη και Γιώργου Παπανδρέου στο θέμα της Οικονομίας.
ΜΕ ΤΗΝ ΕΥΚΑΙΡΙΑ να πω ότι οι σχέσεις του νυν και του πρώην στο ΠΑΣΟΚ βρίσκονται σε πολιτικό ναδίρ. Αυτό φαίνεται ακόμη και από τις διαθέσεις στελεχών της κυβέρνησης που παραδοσιακά είχαν επαφές με το επιτελείο Σημίτη την προ του 2004 περίοδο.

Η πρόθεση της 
κυβέρνησης να 

πάει σε Εξεταστική 
για την Οικονομία 

με χρονικό όριο το 
2001 ήταν η 

είδηση που έβγαλε 
η συνάντηση του 
Πρωθυπουργού 

Γιώργου 
Παπανδρέου με 
τους πολιτικούς 

συντάκτες στο 
Μέγαρο Μαξίμου 

(απ’ όπου 
η φωτογραφία) με 

αφορμή τον έναν 
χρόνο της νίκης 

του ΠΑΣΟΚ 
στις εκλογές

Μόνη της 
ηΑντα
ΦΙΛΟΣ της στήλης μού τηλε
φώνησε τις εντυπώσεις του 
από την παρουσία της Αντας 
Παπανδρέου σε κεντρικό κα
φέ της Βουκουρεστίου, ό
που συνάντησε ζεύγος επώ
νυμων φίλων της. Δεν έχει 
όμως αυτό σημασία. Αυτό 
που είναι εντυπωσιακό είναι 
ότι έφθασε κι έφυγε χωρίς 
ίχνος αστυνομικής συνοδεί
ας. Κινείται δηλαδή ως απλή 
πολίτης της χώρας, κάτι που 
είναι ενδεικτικό του ήθους 
εξουσίας, τουλάχιστον σε ε
πίπεδο κορυφής.

[ Γαλάζια ]

Πέντε
κουβέντες
ΗΤΑΝ ΜΙΑ
ωραία συνά
ντηση. Ανα- 
φέρομαι στη 
συνεύρεση, 
χθες το 
απόγευμα, του Βασίλη 
Κικίλια (φωτό) με τους 
βουλευτές της Ν.Δ. στο 
Λεκανοπέδιο Απικής, 
παρουσία Αντώνη Σαμαρά 
και Ανδρέα Λυκουρέντζου. 
Βουλευτής που τον 
ρώτησα πώς πήγε, μου 
απάντησε ότι «είπαν από 
πέντε κουβέντες ο 
πρόεδρος, ο 
Λυκουρέντζος και ο 
Κικίλιας. Το διά ταύτα είναι 
ότι ο καθένας μας πρέπει 
να κάνει από μια 
προεκλογική 
συγκέντρωση στον 
Κικίλια».

0 Μηταράκης 
κομάντο
ΕΓΩ ΟΜΩΣ
συγκρατώ 
την παρουσία 
του Νότη 
Μηταράκη
(φωτό) στο ψηφοδέλτιο 
Κικίλια. Ο Μηταράκης 
είναι υποψήφιος 
αντιπεριφερειάρχης. Δεν 
έχει κλείσει χρόνος από 
τότε που μεταναστέυσε 
από το Σίτι του Λονδίνου 
στην Αθήνα για να 
ενισχύσει το οικονομικό 
επιτελείο Σαμαρά και ήδη 
παίρνει το βάπτισμα μιας 
προεκλογικής 
αναμέτρησης.
Προφανώς, για να 
«ψηθεί». Η εξέλιξη είναι 
ενδιαφέρουσα γιατί 
συνήθως οι τεχνοκράτες 
είναι επιφυλακτικοί 
απέναντι στο να εκτεθούν 
σε λαϊκή ετυμηγορία και 
προτιμούν να πάνε 
κατευθείαν σε 
κυβερνητική θέση. Δεν 
υπάρχει αμφιβολία ότι η 
αυτοδιοικητική 
υποψηφιότητα είναι 
πρόκριμα για να κατέβει 
με σταυρό μελλοντικά ο 
Νότης. Προφανώς, 
είναι στέλεχος νέας 
κοπής. Ούτως ή άλλως 
όμως είμαστε σε νέα 
εποχή.
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